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Elie Girard appointed Deputy CEO 
 

 

Paris, March 19, 2019 – The Atos Board of Directors unanimously approved on March 18, 2019 

the appointment of Mr. Elie Girard as Group Deputy CEO (Directeur Général Délégué). 

 

Born in 1978, Elie Girard is a graduate of the Ecole Centrale de Paris and of Harvard University. 

He began his career as auditor at Arthur Andersen, before joining the Ministry of the Economy, 

Finance and Industry in the Treasury Department. Between 2004 and 2007, Mr. Girard worked 

for the Office of the Minister for the Economy, Finance and Industry in France. He joined Orange 

in 2007 and was appointed Chief of Staff to the Chairman and Chief Executive Officer before 

becoming, in September 2010, Senior Executive Vice President in charge of Strategy & 

Development of the Orange Group, member of the Executive committee. Mr. Elie Girard, joined 

Atos as Deputy CFO and Executive Committee member in April 2014. He has been 

appointed Group Chief Financial Officer in 2015 and Group Senior Executive Vice President in 

2018. 

 

 

 

 

 

 

 

Elie Girard nommé Directeur Général Délégué 
 

 

Paris, 19 mars 2019 – Le Conseil d’Administration du groupe Atos, réuni le 18 mars 2019, a 

unanimement approuvé la nomination de M. Elie Girard comme Directeur Général Délégué 

(Group Deputy CEO). 

 

Né en 1978, Elie Girard est diplômé de l'École Centrale de Paris et de l'Université de Harvard. Il 

débute sa carrière chez Andersen en tant qu'auditeur, avant de rejoindre le Ministère de 

l'Économie, des Finances et de l'Industrie à la Direction générale du Trésor. De 2004 à 2007, il 

travaille notamment au cabinet du Ministre de l'Économie, des Finances et de l'Industrie. En 2007, 

il rejoint Orange en tant que Directeur de cabinet du Président-Directeur Général puis devient, à 

partir de septembre 2010, Directeur exécutif, en charge de la Stratégie et du Développement du 

Groupe Orange, membre du Comité Exécutif. Il a rejoint le groupe Atos en avril 2014 comme 

Directeur Financier Adjoint. Nommé Directeur Financier du Groupe en 2015, il a été promu en 

2018 Directeur Général Adjoint. 
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About Atos 

 

Atos is a global leader in digital transformation with 120,000 employees in 73 countries and 

annual revenue of € 13 billion. European number one in Cloud, Cybersecurity and High-

Performance Computing, the Group provides end-to-end Orchestrated Hybrid Cloud, Big Data, 

Business Applications and Digital Workplace solutions through its Digital Transformation Factory, 

as well as transactional services through Worldline, the European leader in the payment industry. 

With its cutting-edge technologies and industry knowledge, Atos supports the digital 

transformation of its clients across all business sectors. The Group is the Worldwide Information 

Technology Partner for the Olympic & Paralympic Games and operates under the brands Atos, 

Atos Syntel, Unify and Worldline. Atos is listed on the CAC40 Paris stock index. 

 

 

Press contact 

 

Sylvie Raybaud – sylvie.raybaud@atos.net - +33 6 95 91 96 71 - @Sylvie_Raybaud 

 

 

 

 

 

A propos d’Atos 

 

Atos est un leader international de la transformation digitale avec 120 000 collaborateurs dans 

73 pays et un chiffre d’affaires annuel de 13 milliards d’euros. Numéro un européen du Cloud, de 

la Cybersécurité et des supercalculateurs, le Groupe fournit à travers sa Digital Transformation 

Factory des solutions intégrées de Cloud Hybride Orchestré, Big Data, Applications Métiers et 

Environnement de Travail Connecté, ainsi que des services transactionnels par l’intermédiaire de 

Worldline, le leader européen des services de paiement. Grâce à ses technologies de pointe et 

son expertise marché, Atos accompagne la transformation digitale de ses clients dans tous leurs 

secteurs d’activités. Partenaire informatique mondial des Jeux Olympiques et Paralympiques, le 

Groupe exerce ses activités sous les marques Atos, Atos Syntel, Unify et Worldline. Atos est une 

entreprise cotée sur Euronext Paris et fait partie de l’indice CAC 40. 
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